
Bestyrelsesmøde / Chang Venner 

 

Referat af bestyrelsesmødet, den 23.8.2019 i Changs Klubhus. 

 

Deltagere: Georg B. Larsen, Mogens Jensen, Henrik Sloth, Jørn Giehm (afbud), Per 

Toftegaard og Gert Jensen (ref.)  

 

 

 

 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

 

Godkendt 

 

2. Ansøgninger om tilskud 

 

Ca. kr. 20.000,00 til ny måltavle Bane 1 - Bevilget 

Kr. 4.000,00 til Billetter il Frivillige/Skråen - Bevilget 

Ca. kr. 5.500,00 til Forbedringer ved Bane 1- Bevilget 

Ca. kr. 5-10.000,00 til Changs Fødselsdagsfest den 1.9.2019- bevilget 

 

3. Orientering fra Bankocentret m.m. 

 

Det første halve år har været rigtig godt - vi nærmer os faktisk indtjeningen for hele 

2018. Bestyrelsen har derfor besluttet at konsolidere sig - afsætter penge til 

renovering af blandt andet køkkenet.  

Yderligere tiltag i form af ekstraspil er på vej. 

Spillehallen er i gang igen. 

Referat fra bestyrelsesmøde i Bankocentret er udsendt til Vennernes bestyrelse.  

 

 4. Koordinator 

 

Georg koordinerer fortsat – i samarbejde med Sloth. 

 

5. Aktivitetsudvalget. 

 

Skråen . 

 

Vi har nu (i samarbejde med Changs bestyrelse) gennemført disse aftalte 

arrangementer med Skråen:  

 

16.5.: Anne, Sanne og Lis  

 

1.6.: Maroon 5. 

 



5 dage med Tall Ship  

 

5 x Karolinelund   

 

Forventet indtjening min. Kr. 80.000,- (40.000 til Chang Venner) 

 

6. Økonomi 

 

Henrik gennemgik vores økonomi, som ser rigtig god ud.  

 

 Eventuelt 

 

Chang Bestyrelse 

 

- Cafeteria (renovering afventer aftale om nybyggeriet) 

- Tilbygning (intet særskilt nyt. Forventet opstart er december 2019) 

- Samarbejde (fungerer godt med formand Morten Borregard) 

 

 

 
 


